




2018 爱修园以色列之旅 
 

行 程 香港出发 北京出发  

航班：以色列航空 08/05 LY76  16:30-23:20 (11:50 小时) 

14/05 LY75  22:00-13:50+1 (10:50 小时) 

08/05 LY96  22:00-04:00+1 (11:00 小时) 

14/05 LY95  22:55–13:30+1 (9:35 小时) 

第一日 5 月 8 日 (二) 香港 – 台拉维夫/ 

夜宿耶路撒冷 

北京 - 台拉维夫 

第二日 5 月 9 日 (三) 橄榄山/ 锡安山 橄榄山/ 锡安山 

晚上特会 

第三日 5 月 10 日 (四) 全天特会 

第四日 5 月 11 日 (五) 苦伤路 

全天特会 

第五日 5 月 12 日 (六) 主诞堂/ 花园冢/ 以色列博物馆/ 昆兰/ 死海畅浮 

夜宿提比利亚 

第六日 5 月 13 日 (日) 大使命山/ 班尼亚斯/ 加利利海上敬拜/ 约旦河大浸池 

夜宿提比利亚 

第七日 5 月 14 日 (一) 八福山/ 五饼二鱼堂/ 彼得受职堂/ 迦百农/  

迦拿婚礼堂/ 天使报喜堂/ 约帕古港/ 去机场 

第八日 5 月 15 日 (二) 下午平安返抵香港 下午平安返抵北京 

 团费:(两人一房) 

 

港币 HK$19,720 (另加服务费) 或人民币 RMB17,750 (另加服务费) 
或美金 US$2,530 (另加服务费) 

 团费包括来回经济客位机票、离境税、机场杂费、住食、交通、行程内景点之入场费及特会费用。费用不包括签证费、服务

费及在报名表提及的相关使费。 

 要申请以色列签证的团友，如中国护照持有人，可自行往大使馆申请批核。本公司亦可代办团签，费用团友自付：在香港或

北京出发人仕收取之费用为港币 HK$150，或人民币 RMB135。签证批核与否是以色列内政部主权。 

 服务费：收取每位港币 HK$780 或人民币 RMB700 或美金 US$100（此为给餐厅、酒店、领队、导游及司机之小费） 

 旅游保险：建议参加者自行购买合适的旅游综合保险。亦可参考本公司所提供的保险安排。 

 单人房附加费：港币 HK$2,230 或人民币 RMB2,000 或美元 US$290。 

 自行安排机票而只参加以色列当地活动之团费为港币 HK$14,000 或人民币 RMB12,600 或美元 US$1,800。再加服务费每位港

币 HK$780 或人民币 RMB700 或美金 US$100 。这些团友请安排机票于 5 月 8 日晚上约 11 时到达台拉维夫。20 人或以上的

团队有免费安排来回机场接送。其他的，每位收费美元 US$30。 

 所有收费以港币为准。因国际货币兑换率浮动，现列出的人民币付款金额为参考作用，本公司保留在出发前调整费用的权利。 

 行程会因应当时环境或天气变化，并以团友的最大利益而作出修改或取消。 

报名：请把(1)填妥之报名表 (2)护照副本 及(3)订金港币 HK$4,000 或人民币 RMB3,600 或美元 US$500 加签证费交回旅行社。如以

支票付款抬头请填『以航假期(香港)有限公司』或 LY Holidays (H. K.) Ltd.。 

 已付的订金, 恕不退还。 
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2018 Agape Tour 
Itinerary HKG Departure PEK Departure 

Flight：El Al Israel Airlines 08/05 LY76  16:30-23:20 (11 H 50 M) 

14/05 LY75  22:00-13:50+1 (10 H 50 M) 

08/05 LY96  22:00-04:00+1 (11 H) 

14/05 LY95  22:55–13:30+1 (9 H 35 M) 

Day 1 8 May (Tue) HKG – TLV 

Overnight Jerusalem 

PEK - TLV 

Day 2 9 May (Web) Mt Olive/ Mt Zion Mt Olive/ Mt Zion 

Night conference in hotel 

Day 3 10 May (Thu) Full day and night conference in hotel 

Day 4 11 May (Fri) Via Dolorosa early in the morning 

Full day and night conference in hotel 

Day 5 12 May (Sat) Nativity Church/ Garden Tomb/ Museum/ Qumran/ Dead Sea floating 

Overnight Tiberias 

Day 6 13 May (Sun) Mt Arbel/ Banias/ Lake Galilee worship/ Yardenit.  

Overnight Tiberias 

Day 7 14 May (Mon) Beatitudes/ Multiplication Church/ Peter’s Primacy Church/  

Capernaum/ Cana/ Annunciation. Joppa. Airport 

Day 8 15 May (Tue) Arrive Hong Kong in afternoon Arrive Beijing in afternoon 

 Tour fare (2 persons 

per room) 

HKD$19,720 (Plus Service Fee) or RMB17,750 (Plus Service Fee)  

or US$2,530 (Plus Service Fee) 
 Tour fare covers round trip air tickets in economy class, departure tax, miscellaneous airport fees, hotel accommodation, ground transportation, 

entrance fees in all sites and convention. What not covered are visa fee, Service Fee as specified hereunder and other costs as stipulated in 

back page of Application Form. 

 Applicants requiring Israel visa such as China passport holders can seek visa issuance from relevant Israel Embassy located in Mainland China. 

Such applicants can also select appointing LY Holidays applying a group tour visa for them. An application cost of HK$150 or RMB135 is 

required. Take note visa approval is the sole discretion of The Ministry of Interior of Israel. 

 Service Fee: a fee of HK$780 or RMB700 or US$100, covering tips to restaurants, hotels, escorts, tour guides and drivers, has to be collected. 

 Travel Insurance: all participants are strongly advised to buy individual travel insurance on their own. They are also welcome considering the 

insurance package from our group company. 

 Single Room Supplement: at HK$2,230 or RMB2,000 or US$290. 

 Those who arrange own air tickets and only join local tour package in Israel: tour fare at HK$14,000, RMB12,600 or US$1,800 plus Service Fee 

of HK$780, RMB700 or US$100. Such participants are reminded to arrange plane landing Tel Aviv around 11pm on May 8th. Free airport 

shuttle would be provided for group of 20 or above. For group with less than 20 who still want to have shuttle arrangement, a US$30 fee has to 

be collected from each of them. 

 Tour fare payment is based on Hong Kong dollars. Owing to foreign exchange fluctuation, tour fare in RMB now stated is just for reference and 

we reserve the right, before payment of balance, altering the tour fare. 

 For benefits of tour members, owing to uncontrolled circumstances at sites or of adverse weather etc. the stated itineraries might have to be 

altered or cancelled. 

Application: Please send (1) completed Application Form, (2) Passport copy and (3) deposit of HK$4,000 or RMB3,600 or US$500 + visa application 

fee to travel agent. Cheque has to be issued payable to LY HOLIDAYS (H.K.) LIMITED. 

 Deposit paid is non-refundable. 



        LY HOLIDAYS (H.K.) LIMITED 以航假期(香港)有限公司 
    Hotline：(852) 3622 1812 Fax : (852) 3622 1823 Email:  info@lyholidays.com 

            Address: M/F., Unit 2A, Room 205A, Sun Cheong Ind. Bldg., 2 Cheung Yee Street, Lai Chi Kok, Kowloon 
LIC: 353055           地址 : 香港九龙荔枝角长义街 2 号新昌工业大厦阁楼 2A, 205A 室 Website:  www.lyholidays.com 

            报 名 表  □香港出发  □北京出发  □自行飞往以色列  

                        爱修园 2018 以色列之旅 暨 大圣会         □工商团契特别行程  
 
旅  客  姓  名 (以护照为准)    英 文     (牧师/先生/小姐/女士)  

 Passenger Name (as shown in Passport)  English                                            (Pastor / Mr. / Miss / Ms) 
 
中 文                                     电 邮  

Chinese                                    E-mail                                                                   
 
出 生 日 期 / 地 点                                   电 话 / 手 提 

 Date of Birth & Place                                    Tel / Mobile                                                    
  (年／月／日) 
住 宅 地 址  

 Home Address                                                                                                         
 
旅 行 证 件 号 码                                       签 发 日 期  

 Travel Document No                                       Date of Issue                                                 
 
签 发 地 点                                             期 满 日 期 
Place of Issue                                             Date of Expiry                                               

(旅游证件必需在行程结束后六个月有效) 
                      (Passport should be valid at least 6 Months beyond the Tour Completion Date) 

 
国 籍                                                   婚 姻 状 况 

 Nationality                                                Maritial Status                                               
 
团 内 亲 属 关 系 (如有请列出姓名及关系) (If yes, please list the name and relationship)   
 

 Relatives in group                                                                                                    
 
职 业            团 长 / 领 队                                       

 Occupation                                            Group Leader  ______________________________________ 
 
所 属 教 会 名 称                                 事 奉 岗 位 (如有) 
Name of Church                                          Position Held (If any)                                   

 

酒 店 房 间        双 人 房                     单 人 房 (需附加费) (Single Room Supplement)            

Accommodation      HALF-TWIN           SINGLE ROOM                           Please    
 

(团费以占半房计算，个别参加的团友，本公司将按报名次序来为您安排同房。若未能安排同房，才会安排入住单人房，并须缴付单人房差价) 
(Tour fare is on half twin bed room basis. If you have no assigned room-mate, LY Holidays will arrange the room-mate with the same sex in 
application date sequence; if no room-mate can be pair-up for you, you need to pay for the single room supplement.) 

 
同 房 旅 客 名 称 (祇 限 同 性 或 夫 妇 same gender or couple)       出 发 日 期 

 
Name of Roommate                                                 Date of Departure                                 
 
紧 急 联 络        姓 名                               电 话 
Emergency contact    Name                                   Tel                                     

 
团 友 签 署                                                       日 期 
Signature of Applicant                                                Date                                    

本人已阅读并同意旅程表上后所列各项之订位细则及条件 
 
This booking will be accepted to the terms and conditions mentioned on the brochure of the booking form, all of which I have read and to which I agree.   
 
付款银行资料:  中国境内付款︰6217 0032 3002 6660 450    香港或海外付款︰(汇丰银行)HSBC: 007 – 472970 – 001  

地区 报名点 联络人 联络数据 

香港 
亚洲 以航假期 Anthony Nip 

聂润华弟兄 

WeChat 微信：anthonynipyw         WhatsApp：852-94689612 
+852 36221812 / +852 69575645 / +86 138 2919 3928 
anthony@lyholidays.com   www.lyholidays.com 

中国 爱修园 

陈丽牧师 
本校马文牧师 

温州杨杨 
翟新宇 

WeChat 微信: lily_chen_g      lily_chen729@hotmail.com 
WeChat 微信: wenny923191 
WeChat 微信: yff704519199 
WeChat 微信: zhaixinyu1213 

台湾 高雄爱修园 张美燕牧师 WeChat 微信:Agapekhh   agapekhh@gmail.com  (07)331 1330 

马来西亚 马来西亚爱修园 巫月湄牧师 WeChat 微信:F530372687   nyetmee@gmail.com   
＋60 16 7717137  +60 16 6611038 

美国 
北加爱修园 邱锡勋牧师 / 邱师母 richardchiou@msn.com  Tel: 626-705-8885/ 邱师母 Tel: 626-315-2951 

南加爱修园 林怡孜牧师 WeChat 微信:JudyLin 9097189580   arc_judy@yahoo.com   909-718-9580 
东岸爱修园 Jennifer Kao WeChat 微信:oakkao2000   oakkao2000@gmail.com    +1(978)423-9195   

加拿大 温哥华爱修园 陈丽牧师 WeChat 微信:lily_chen_g    lily_chen729@hotmail.com     778-840-9079 
欧洲 欧洲爱修园 周永平牧师 WeChat 微信:zhouyongpinghu  Zhou.yp.hu@gmail.com  +36 70 27 92 345   
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责任及细则 
* 报名手续及缴款办法 4. 所有行程以外之观光节目。 5) 如团员因自行办理签证而不获批准， 

1. 携带有效期六个月之旅游证件到本公司之 5. 因私人、交通延阻、罢工、台风或其他情况而本公司  或因在办理申请时未能提供足够数据 

  特约旅行社办理报名手续。  不能控制所引致之额外费用。  而导致延误，因而未能批出有效签证 

2. 须填报名表乙份及缴交订金港币 4,000 元，  6. 旅行平安，医药，行李等保险。  ，一概都会根据以上退款办法处理。 

   以作保留客位之用。 * 其他特别情况 * 责任问题 

3. 鉴于外币浮动，本公司保留在旅客缴 1. 本章程内所列费用乃根据当时机票价  本公司所采用之各类观光交通工具及酒 

  交余款前，调整费用之权利。 目及国际货币兑换率而订定。鉴于燃油涨价或外币浮动，  店，如飞机、轮船、火车或巴士等，其 

4. 余款须在出发前 45 天缴清，逾期未清缴  本公司保留在出发前调整费用之权利。(已缴交全部团费  对旅客及行李之安全问题，各机构均订 

  费用，本公司得将订位作废，所缴之订金  之旅客，将不受上述条文所限。)  立有各种不同之条例，以对旅客负责。 

  例不发还，也不得将订金转与他人或转用 2. 所有酒店根据行程安排，但本公司有  行李遗失，意外伤亡及财产损失等情 

  于其他出发日期。  权视乎当时情形作出更改，给予同等级之酒店。(例如  形，当根据各不同机构公司所订立之安 

5. 任何迟报名者如于起程前五个工作天内缴  酒店突告客满或酒店未能供应房间），而以两人共住一  全条例作为解决的依据，概与本公司无 

  费，则须以现金或银行本票支付。  房间为原则。  涉。至于有关酒店住宿、膳食游览程序 

6. 团客在缴付余款后，将不受外币浮动而调 3. 如台端订位较迟而无法与其他团员共  等各种问题，将依据本公司之游览章程 

  整团费之影响。  用一双人房间，本公司则须收取单人房附加费。  办理，若遇特殊情况，如签证受阻延、  

* 费用包括 4. 若因签证问题而不能成行，本公司保 留酌量收取手续  天气恶劣、罢工、台风影响、证件遗失 

1. 机票 ----- 豪华客机经济旅游客位来回机票。 费之权利。  及当地酒店突告客满等等，而必须将行 

2. 酒店 ---- 根据行程表内所列或给予同等级 5. 即使团员持有有效之入境签证及旅游证件，如遇入境时  程更改或取消任何一项旅游节目，本公 

  酒店，房间是以两人共享一双人房为原则。  因其本身背景问题而遭当地移民局或海关拒绝入境，概  司得依照当时情况全权处理，在此情况 

3. 交通工具 ---- 采用空气调节豪华游览巴士  与本公司无涉，所有费用不得退回或转让。  下所引致之损失，根据本公司条例，团 

  及旅程表内所列之各式交通工具。 * 临时取消旅行团及退款安排  员不得籍故反对及提出异议或任何团员 

4. 膳食 ---- 每日早、午、晚膳以旅程表内所    (不适用于团体包团)  如经常故意不依规律，在行动上或言语 

  列为根据。   本公司有权因参加人数不足、机位、交通问题或  上诋毁每辱其他团友及有关人员者，本 

5. 游览节目 ---- 各项游览节目均按照旅程表   逼不得已之情况等，在出发前 7 天取消旅行团。  公司为免损害其他团员利益，本公司之 

  内所包括之游览活动。   在此情况下，除签证费及手续费，本公司会全数  领队有权适当地勒令团员马上离团或如 

6. 导游 ---- 华籍专业领队随团出发。   退回团员所缴交的费用。  中途退出者，所缴交之一切费用均恕不 

  (每团人数不少于 20 人)   报名后，若团员因事取消订位或更改出发地点、  发还。 

7. 小费 ---- 当地酒店、餐厅侍应及一件行李   日期或旅客姓名等，一律视作取消订位论。 * 航空公司责任问题 

  之脚夫小账。给予领队或导游或司机之赏金。  本公司会根据下列方法扣除有关费用  航空公司只负责机票所载的各项营运条 

8. 行李 ---- 每人可带存仓行李一件，以不超     ( 以下费用按每人每次计算 )  款，如乘客未进入航机内，航空公司不 

  过 23 公斤(50 磅)为限。根据本港之航空条 1) 由出发前 45 天或以上取消，扣除全数订金  负任何责任，敬希垂注。 

例，存仓行李体积不得超过 158 厘米为准，  2) 由出发前 30-44 天内取消，扣除 50%团费  

每人只能携带手提行李一件而体积不能超过 3) 由出发前 23-29 天内取消，扣除 75%团费  

  115 厘米为准。 4) 由出发前 22 天内或旅程中退出者，扣除全数团费  

9. 价目如有更改，报团时作实。  “此旅游团之团费包括 0.15%之印花费， 

* 费用不包括     意即此旅游团已全部受旅游业议会储备 

1. 旅游证件，各国之入境签证费及针痘纸费用。     基金所保障----此储备基金保障会员之 

2. 行李超重之费用。 如改期或转团之新团费与原本团费有差异，团员须补回    顾客因旅游业会会员破产或挟款潜逃 

3. 各国酒类、汽水、洗衣、电报、电话及一 差额。余额恕不发还及不可保留作日后报团之用。旅客    ，以致阻碍彼等如期随团旅游而予以 

切私人性质之费用。 须以亲身或书面方式，办理取消订位或更改数据的手续。    道义补偿。” 

 

 



* Application and payment                     4. All activities not specified in tour pamphlet or 5. If visa is not approved or issued on
    email communications.    application initiated by customer or

1. Pass to us copy of passport with 6 5. All additional costs triggered by traffic congestion, 　issuance is delayed owing to non-provision
     month validity from tour departure date. 　strikes, adverse weather which is not under our control.    of relevant information, tour payment 
2. Complete application form along with 6.  Insurance costs. 　would be refunded in manner as said above.
    paying tour deposit of HK$4,000 to
    secure tour seat. * Other special circumstances * Liability issue
3. Owing to foreign exchange fluctuation,
    we reserve the right, before payment of 1. Tour fare is set basing on air ticket costs and foreign     Being responsible to our customers, the 
    balance, altering tour fare. 　exchange, and if there is fluctuation in fuel surcharge 　land and flight operator we use, arranging
4. Tour fare balance be paid at least 45 days     and foreign exchange, we reserve the right altering 　hotel accommodation and transportation
    before departure, failing which, the 　the tour fare. ( this does not apply to customers who 　such as planes, boats, buses and trains etc,
    reserved tour seat would be cancelled and 　 have already made tour fare balance ) 　conduct all such arrangements in accordance
    the paid deposit be forfeited as well. 2. All hotels are booked in line with the itineraries and 　with their own safety standard. In case there
    Such deposit is non-transferable to other 　we reserve the right to make changes to other hotels 　is damage or loss on luggage, human body
    person or other tours. 　with same category. ( booked hotels might not have 　or financial property, these will be resolved
5. For late application within 5 days from 　sufficient rooms or might not able to provide service ) 　in line with respective safety measures
    departure, applicant has to make payment 　Accommodation is on share-room basis. 　associated, and our company is not
    by cash or cashier order. 3. Late applicant who cannot pair up to share room with 　 accountable for such compensation. All
6. Once tour fare balance is made, any 　others would have to pay single room supplement. 　 hotels, meals and tour activities are arranged
    foreign exchange will not affect tour fare 4. If applicant cannot join the tour owing to visa is not 　 as per tour pamphlet or email communications,
    of such customers.     approved, we reserve the right charging all  　if unexpected circumstances such as visa

    administration costs incurred.      delay, strikes, adverse weather, loss of travel 
* Items tour fare covered in tour 5. If tour member is not allowed to enter destination 　 documents or hotel overbooking etc. come
   destination countries 　country even though he holds valid travel document 　 up, we reserve the right to alter tour route or

　as well as valid visa, his tour payment is not refundable　 make site cancellations and we assume no
1. Round trip air ticket in economy class 　and not transferable 　 liability to any loss, if any, so incurred. If
2. Share-room accommodation in hotels 　 there is any tour member who, despite repeated
    with categories as specified in tour * Tour cancellation and refund arrangement 　 reminders, keep insulting other tour members
     pamphlet or email communication. 　 or relevant personnel, for the interest of the
3. Ground transportation, usually 1.  Owing to insufficient registrations ( not applicable to 　 tour, we reserve the right demanding that
    air-conditioned bus coach, in local area.      chartered tour ), flight seat or transportation problem      person quitting the tour immediately, and no 
4. Daily breakfasts, lunches and dinners as      or unforeseeable circumstances, we have the right, no      refund would be made to such person. 
    specified in tour pamphlet or email      less than 7 days from departure, cancel the tour. Tour  
    communication.      fare payment would be refunded after deducting * Liability of air lines
5. All tour sites and activities as specified      all handling fees incurred and visa fee, if any.
    in tour pamphlet or email communication. 2.  After registration, if tour member has to make 　Airlines is only liable for all responsibilities as
6. Escort be provided for tour with members      cancellation or alter departure location, departure 　stipulated in air ticket document. Do take note
    not less than 20.      date or registration name. All these are treated as 　that it is your own responsibility if you cannot
7. Tips for hotels, restaurants, escort,      cancellation initiated by customer and be refunded     get into the plane. 
     local guide and driver during tour.      as follows:
8.  One carry-on luggage and one check-in a) All deposits forefitted if cancellation is made * Chartered Tours 
     luggage with dimensions and weights be      45  days or earlier from departure.     In additional to all so mentioned above,
     well specified in pre-tour party or email b) 50% tour fee be forefitted if cancellation is made     what we communicate on emails would 
     communication.      30-44 days from departure.     also form the basis how the tour is to be 
9. Tour fare might change and be confirmed c) 75% tour fee be forefitted if cancellation is made     operated.
     upon deposit payment.      23-29 days from departure. " The tour fare paid has already included  

d) 100% tour fee be forefitted if cancellation is made    0.15% stamp duty fee implying this tour
* Items not covered in tour fare      within 22 days from departure or during the tour.     is already under the protection of the

    reserve fund with Travel Industry of 
1.  Issuance of travel document as well ( If fare under new tour or another tour is     Hong Kong. Compensation would be done
     as entry visa and vaccination cost, if so different from that of original one, the      in case the travel agent is bankrupt or
     required. customer has to cover the deficit while     closed down leading to the tour cannot 
2.  Airport tax in destination countries surplus would not be forfeited. Customer     be conducted. )"
     as well as luggage overweight cost. has to handle, in person or written    
3.  All private consumption in drinks, wines, communication for all such cancellation or     
     laundry and telecommunications etc. information change ) 

                     　　Terms and Conditions


